

# 碳排放权交易湖北省协同创新中心(培育)

---

---

## 关于 2015 年度“应对气候变化青年论坛”(经典文献分享) 活动的通知

各专兼职研究人员:

2015 年度“应对气候变化青年论坛”(经典文献分享)  
活动安排见附件, 请各研究人员认真准备, 并提交论文 PPT  
及 500 字左右的中文简介。

碳排放权交易湖北省协同创新中心(培育)

2015 年 5 月 4 日



附件:

### 2015 年度 “应对气候变化青年论坛”（上）活动安排

序号	时间	负责人	内容
1	5 月 7 日	王 丹	Sulfur dioxide allowances: Trading and technological progress
2	5 月 14 日	吴文劲	Designing Emissions Trading in Practice General Considerations and Experiences from the EU Emissions Trading Scheme (EU ETS)
3	5 月 21 日	曾 霞	The Relationship between Carbon, Commodity and Financial Markets: A Copula Analysis
4	5 月 28 日	李湘梅	Assessing the vulnerability of agricultural land use and species to climate change and the role of policy in facilitating adaptation
5	6 月 4 日	刘晓凤	The EU ETS and firm profits: an ex-post analysis for Swedish energy firms
6	6 月 11 日	王珂英	Energy Efficiency, Economic Efficiency and Future CO <sub>2</sub> Emissions from the Developing World
7	6 月 18 日	王玉宝	Specification of spatial models: A simulation study on weights matrices
8	6 月 25 日	王 磊	Empirical growth models with spatial effects
9	7 月 2 日	叶 楠	The Global Landscape of Climate Finance 2014
10	7 月 9 日	袁妙彧	Promoting low-carbon home adaptations and behavioural change in the older community